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Radna Rady Miejskiej w Pszczynie
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Interpelacja

Mieszkańcy Brzeźc i Poręby, jako jedyni w Gminie Pszczyna, nie zostali objęci decyzją Burmistrza
o wprowadzeniu od 1 lipca 2024 r. darmowej komunikacji do Pszczyny.

Mieszkańcy wyrażają swoje rozczarowanie z obiecywanej darmowej komunikacji oraz
niezadowolenie z zaistniałej sytuacji. Szczególnie rozczarowanie i odczucia nierówności
pojawiają się, kiedy za przejazd muszą płacić dzieci szkolne jadące na zajęcia do PCKulu,
czy młodzież dojeżdżająca do szkół oraz seniorzy udający się do miasta.

W ślad za korespondencją z lipca br. w tej sprawie, proszę o przedstawienie na jakim etapie są
zadeklarowane prace nad uwzględnieniem mieszkańców obu miejscowości w darmowej
komunikacji i od kiedy to nastąpi.

Darmowa komunikacja publiczna, poza aspektem finansowym dla mieszkańców, ograniczyć ma
użytkowanie własnych pojazdów na rzecz autobusów, co ma korzystny wpływ na środowisko.

Z wyralfzamiflacunku
'N

WM
Joań'na Brożek


